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Alpina rådet 3 juni 2021 Kl21-22, digitalt via Teams.  

Närvarande: Hans Peter  Carlson, Nina Andersson, Tomas Dahlberg, Daniel Ericsson och Kristina 
Stenbro  

Frånvarande: Olav Cristoferson 

 

§1 Mötets öppnande 

Hans Peter Carlsson öppnade mötet. 

§2 Val av sekreterare  

Kristina Stenbro valdes till sekreterare. 

§3 Val av justerare 

Tomas Dahlberg och Nina Andersson valdes att justera protokollet. 

 

§4 Mandatperioder och avslutning 

Mandatperioden går ut för följande personer: Nina Andersson, Tomas Dahlberg, Daniel Ericsson och 
H-P Carlson (2021) 

I mandatperiod år 2-4 Kristina Stenbro (2023) och Olav Cristoferson (2023) 

§5 Beslut som inte blivit rätt eller tydliga på föregående möte med tjänstemännen 

- Begränsade startfält: 
- 70/70 är ett beslut som tagits i en exceptionell period under pågående pandemi, beslutet att 

införa begränsning av startfält med pandemin togs av coronagruppen som verkade tvärs över 
samtliga grenar. Under utvärderingen har muntligen representanter från bla. gymnasier 
delgett synpunkter, i detta underlaget finns positiva och negativa punkter. 

- SSF föreslår en fortsättning med 70/70, rådet ansåg under förra mötet att vi bör se över den 
kvoteringen, om minskning ska ske måste det finnas adekvat beslutsunderlag där kopplingen 
ner till förening vilka är ansvariga för atletens tävlande. Mandatet för ett Nationellt beslut 
om förändring av startkvoterna har inte givits av rådet. Rådet har beaktat synpunkter 
inkommet från tränare, förening och åkare likväl beaktat SSF förslag. 

- Beslut: Alpina rådet beslutar att 140/140 startande enligt FIS regler gäller för säsongen 21/22 
förutsatt att inte FHM via Riksidrottsförbundet ger temporär reducering pga pandemi, mao 
ej grenspecifikt beslut. Beslutet kan ej heller rivas upp under en omröstning inför 21/22. 

- Motivering:  Det är arrangörens ansvar att hålla en tävling som följer de riktlinjer och 
kravspecificationer som är satta gällande genomförande av en Alpin tävling. (Säkerhet, etc.) 
Om en framtida förändring av startkvoterna ska ske måste en konsensus finnas i Skidsverige, 
Rådet anser att det i nuläget inte är fallet. En grundlig utredning och konsekvensanalys måste 
finnas tillhands inför ett eventuellt förslag omfattande, en omvärldsanalys, atletperspektiv 
och konsekvensanalys som påvisar i majoriteten fördelar fär en kvot justering.  
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§6 YJSM/ÄJSM 
YJSM/ÄJSM:  
Gällande ett samlat eller icke samlat diskuterades vad som är bäst för Atlet och 
arrangemang. Resonemang runt antalet deltagare hur upplevelsen varit på atleter som 
deltagit tidigare kunde konstateras att det fanns fördelar med ett gemensamt arrangemang 
då antalet tävlande inte resulterar i överfulla startfält. Ett resonmemang runt delade 
resultatlistor eller ej genomfördes med vikten åt en gemensam resultatlista men rådet 
uppmuntrar att arrangören premierar även den/de bästa YJ deltagarna i respektive gren 
Beslut: 
Alpina rådet röstar för ett samlat Junior SM. Beslutet gäller tillsvidare och kan inte ändras 
inför säsongen 21/22. 
Motivering: 
Vi anser att det blir högre status på tävlingen, bättre upplevelse, förebilder för yngre åkare 
eftersom äldre åkare finns på plats. Vi har inte nog med åkare för att fylla startfälten därför 
bör tävlingarna göras gemensamt.  
 

 
§7 USM 

USM: 
Flertalet ändringar har skett under de senaste åren gällande USM, inte minst under 
pandemiåren. Det är svårt både för SSF och arrangörer att förhålla sig till kontinuerliga 
förändringar. Baserat på input ifrån både SSF, inkomna synpunkter och tagna förfrågningar  
gällande delad eller gemensamma startfält. 
Beslut: 
Alpina rådet beslutar att separata tävlingar för U15/U16. Beslutet gäller tillsvidare och kan 
inte ändras inför säsongen 21/22. 
Motivering: 
Rådet ser gärna en stabilitet i utförandet tills tillsatt arbetsgrupp för tävlingar inkommer med 
ett övergripande förslag hur tävlingssystemet från barn till ungdom kan utvecklas. Rådet ser i 
beslutet helst att båda klasserna kan vara på samma tävlingsort. 

 
§8 ENL/NJR 

ENL/NJR: 
ENL vs NJR, ett resonemang fördes gällande inkommen information ifrån tränare och atleter 
via telefonsamtal, mail eller möte. Det är en pågående diskussion i skidsverige gällande att 
anordna ENL i backar som har möjlighet att istället arrangera NJR. Rådet har även tidigare år 
dialogiserat runt ENL/NJR/FIS. 
Beslut: 
Vi bör prioritera NJR tävlingar istället för ENL i syfte för bättre ranking av våra åkare. 
SSF bör uppmana till NJR om möjligt. Beslutet omfattar, att i de fall tävlingsbacken tillåter så 
kan arrangören inkomma med ändring ifrån ENL till NJR. Beslutet gäller tillsvidare och kan 
inte ändras inför säsongen 21/22. 
Motivering: 
Rådet anser inte att en NJR relativt skulle vara en större förändring men ett bättre 
arrangemang. Rådet anser inte argument med parallella tävlingar skulle vara förhindrande. 
 

 
§9 Övrigt. 
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Nordiska kvoter: 
Under pandemin togs beslut övergripande i ”Coronagruppen” beslutet var grenövergripande 
med syftet att minska riskerna och smittsituationen under pandemin. Kvoterna för de 
Nordiska länderna är förhandlade i ett gemensamt avtal, detta avtal är fortfarande giltigt och 
verkar bidiriktionellt mellan länderna. En minskning från en enskild Nations sida endera 
riktningen anser rådet står i strid med avtalet. 
Beslut:        
Avtalet mellan de Nordiska länderna (startkvoter) skall respekteras och gälla i sin helhet och 
ursprung. Beslutet gäller tillsvidare och kan inte ändras inför säsongen 21/22. 
Motivering: 
Det Nordiska avtalet som finns som bas ska gälla, om förändring ska ske gentemot avtalet 
bör en omförhandling ske med samtliga ingångna parter i avtalet inför ett nytt gemensamt 
avtal gällande bidirektionella startkvoter. 

 

Sekreterare:    Justerare: 

Kristina Stenebro  Tomas Dahlberg 

   Nina Andersson 
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